



Communiqué de Presse



Le Plessis, le 3 mai 2011

Communiqué CS / CS Press Release

Le Conseil d'Administration du groupe CS qui s'est réuni ce jour a décidé, au vu de l'état d'avancement des discussions entre le groupe et ses partenaires bancaires, de reporter l'arrêté des comptes de l'exercice 2010, dans l'attente de la finalisation et de la signature de l'accord en discussion.

The CS Board meeting, held on today, decided, taking into account the status of the discussions between the group and its banking partners, to postpone the approval of the 2010 financial statements, until the finalization and the signing of the agreement under discussion.

CS est un acteur majeur de la conception, de l'intégration et de l'exploitation de systèmes critiques. CS est coté sur le marché Euronext Paris - Compartiment C (Actions : Euroclear 7896 / ISIN FR 0007317813).
Pour en savoir plus : www.c-s.fr

CS is a major actor in the design, integration and operation of mission critical systems. CS is listed on the Euronext Paris stock markets - Compartiment C (Shares: Euroclear 7896 / ISIN FR 0007317813). For more information, please go to: www.c-s.fr

Press relations

Barbara GOARANT

Tel.: +33 (0)1 41 28 46 94

Investors contact

Hugues ROUGIER

Tel.: +33 (0)1 41 28 44 44